
De leeropdracht, gegeven aan Mr M. H. K. 
van de Graaf en H. R. Wijngaarden, werd verlengd. 

Enige, overigens door Directeuren als nodig 
erkende, uitbreidingen in het docerend personeel 
moesten voorlopig achterwege blijven in verband 
met de financiële omstandigheden. 

Mr J . N. van Veen, assistent van Prof. Okma, 
vertrok naar het buitenland en verkreeg eervol 
ontslag. 

De t aak van de zuiveringscommissie voor 
studenten onderging in verband met de wijziging 
van de zuivering aan de rijksuniversiteiten enige 
verandering. De Commissie bestaat thans uit de 
heren: H. A. Höweler, Prof. Dr J . F . Koksma en Mr 
W. P. Bijleveld. 

Ais Rector Magnificus fungeert voor het 
cursusjaar 1947/48 Prof. Mr P. A. Diepenhorst, die 
Prof. Dr R, H. Woltjer als zodanig opvolgde. 

In de vacature in het College van Directeuren, 
ontstaan door periodieke aftreding van Mr G. H. A. 
Grosheide, benoemde de Jaarvergadering, op 10 Juli 
1947 gehouden, den heer H. van Namen te Amster
dam. ( 

De heer Van Namen werd tevens penning
meester. 

De Jaarvergadering benoemde den heer 
S. Eisma te Amsterdam als Ud van de Commissie van 
Toezicht op het Geldelijk Beheer, in de vacature, 
ontstaan door periodieke aftreding van den heer 
P . G. van Berge te Amsterdam. 

Jaarvergadering 
Voor een verslag van de Jaarvergadering, gehouden 
op 9 en 10 Juli 1947 te Scheveningen, moge verwezen 
worden naar het Vrije Universiteitsblad, verschenen 
in Augustus 1947. 

Universiteit 
Een deel van de Rijksbeurzen, die in 1942/43 werden 
ingehouden, waarvan de financiële gevolgen door 
het Studiefonds voor de desbetreffende studenten 
werden opgevangen, werd in den loop van den cursus 
alsnog toegekend. 

Het Gedenkboek 'De Vrije Universiteit in 
Oorlogstijd', verscheen na grote vertraging in het 
begin van 1947. Het werd gunstig beoordeeld. 

In September 1947 werden te Oosterbeek 
Civitasdagen gehouden. De belangstelling was be
vredigend. 

Veel arbeid werd verricht om te komen tot de 
zo nodige uitbreiding onzer universiteit. Speciaal is 
het oog gericht op een Economische faculteit. Indien 
enigszins mogelijk, zal worden getracht, deze bij het 
begin van den nieuwen cursus in 1948 te doen func
tioneren. Voorts wordt gewerkt aan de uitbreiding 
der Wis- en Natuurkundige faculteit, met name voor 
den onderbouw der Medische faculteit. 
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miderwijsgebied kwam tot stand een stichting 'De 
Vrije Leergangen', waarbij gelegenheid bestaat tot 
het opleiden voor verschillende akten voor Middel
baar Onderwijs. De eerste cursus, hiervan tutgaande, 
begon in September 1947, doch de belangsteUing is 
nog gering. 

Ingesteld werd een commissie ten einde de 
voorbereiding van een wetenschappelijk tijdschrift 
van de V.U. te bevorderen. 

Het gebouwenvraagstuk wordt nijpend en 
mede door de voorgenomen uitbreidingen is er 
dringend behoefte aan meerdere ruimte. Verschillen
de oplossingen werden overwogen, doch geen enkele 
bleek aan het gestelde doei te beantwoorden. Met 
medewerking van den Rijksgebouwendienst kon een 
voorziening getroffen worden ten aanzien van het 
Nood-hospitium. 

Een voorgenomen lezing, uitgaande van het 
Calvijnfonds, kon niet doorgaan. De zeer beperkte 
middelen, waarover dit fonds de beschikking heeft, 
konden niettemin overeenkomstig het doel worden 
aangewend. 

De Stichting voor Toegepaste Psychologie 
werd opgericht en een overeenkomst met de V.U. 
werd gesloten, waarbij het practische onderwijs werd 
geregeld. 

Vereniging 
Met dank kan worden geconstateerd e^i grote I>e-
langsteUing van de leden in het werk van de Y&c-
eniging. 

Dit moge blijken uit de grote opkomst bij de 
Jaarvergadering in 1947 en de-ruim 20 provinciale 
meetings, welke als regel zeer goed bezocht werden. 

De jeugdverenigingen gaven blijk van belang
stelling. In vele plaatsen werden op deze verenigingen 
inleidingen over de V.U. gehouden, terwijl ook van 
stoffelijke belangsteUing werd blijk gegeven. 

Dank zij de medewerking van de leden mocht 
de tekortactie met een zeer gunstigen uitslag worden 
bekroond, waartoe ook medewerkten de opbrengsten 
van de gehouden extra-collecten. Tot droefheid 
stemt, dat door de kerkelijke scheuring meerderen, 
die voorheen met ons samenwerkten, ook dit jaar 
hun steun aan cmze V^eniging meenden te moeten 
onthouden, al mag dankbaar worden geconstateerd 
dat ook velen van harte aan het behoud ea den bloei 
der V.U. willen blijven medewerken. 

Pogingen werden gedaan om het aantal iedea 
der Vereniging ia Amerika »p te vo^«n , doefa het 
resultaat is nog niet groot. Toch ontbreekt ook daar 
de belangstelling niet ea met dankbaarheid mogen 
hier vermeid worden de werkzaamheden van een 
comité aldaar om het hereto der o<Hlogs8(^>ade te 
bevorderen. 

Het wetsontwerp tot wijziging ea. aaavuffiüQg 
der Hoger Onderwijswet inzake rijkssubadte had uit 
d«a aard èmr saak bijitaadew bfitaagwtnUtng B « ^ a 
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